
ZAPISNIK 

sa 23.sjednice Odbora za međunarodne odnose i iseljenike Skupštine Crne Gore, 

održane dana 11.marta 2014.godine na Cetinju 

 

Sjednica je počela u 13.30 časova. 

Sjednicom je predsjedavao prof.dr Miodrag Vuković, predsjednik Odbora 

Sjednici su prisustvovali poslanici Suljo Mustafić, Obrad Mišo Stanišić, Žana Filipović, Mićo 

Orlandić, Borislav Banović i mr Dritan Abazović. 

Sjednici nisu prisustvovali poslanici mr Milutin Simović,Mevludin Nuhodžić, mr Danko Šarančić, 

Goran Danilović, Milan Knežević i Koča Pavlović. 

Sjednici su prisustvovali i službenici Skupštine Crne Gore: Vesna Radulović  i Blagota Marunović. 

Sjednica je bila otvorena za javnost.  

Pošto je konstatovano da postoji kvorum za rad i punovažno odlučivanje, polazeći od predloga 

Dnevnog reda i datog obavještenja, za sjednicu je utvrđen sljedeći  

 

D N E V N I    R E D : 

1. Razmatranje Predloga zakona o potvrđivanju izmjena i dopuna Sporazuma 

između Vlade Crne Gore i Vlade Narodne Republike Kine o unapređenju 

saradnje u izgradnji infrastrukture 

2. Razno. 

 

TAČKA 1: 

RAZMATRANJE PREDLOGA ZAKONA O POTVRĐIVANJU IZMJENA I DOPUNA SPORAZUMA 

IZMEĐU VLADE CRNE GORE I VLADE NARODNE REPUBLIKE KINE O UNAPREĐENJU 

SARADNJE U IZGRADNJI INFRASTRUKTURE 

 

Uvodne napomene o Predlogu zakona o potvrđivanju izmjena i dopuna Sporazuma između Vlade 

Crne Gore i Vlade Narodne Republike Kine o unapređenju saradnje u izgradnji infrastrukture 

dala je Angelina  Živković v.d. generalnog direktora u Ministarstvu saobraćaja i pomorstva. 

U svom uvodnom obraćanju članovim Odbora predstavnica predlagača istakla je da u duhu 

dosadašnje dobre saradnje između Crne Gore i Vlade Narode Republike Kine o Podgorici 23.juna 

2011.godine potpisan je Sporazum između dvije zemlje o unapređenju saradnje u izgradnji 

infrastrukture.Predstavnica predlagača napomenula je da je cilj izmjena i dopuna Sporazuma 

dalje jačanje bilateralne saradnje u infrastrukturnom sektoru i izgradnji bliskijih ekonomskih 

odnosa između dvije zemlje, a posebno imajući u vidu da je izgradnja infrastrukture od ključnog 

značaja za ekonomski i društveni razvoj dvije države.Govoreći o osnvnim pitanjima koja se 

uređuju izmjenama i dopunama Sporazuma predstavnica predlagača napomenula je da je u cilju 

praćenja ugovorne dinamike sa sporazumnom stranom, a vezano za realizaciju najprioritetnijeh 

infrastrukturnog projekta u Crnoj Gori ( izgradnja dionice Smokovac-Mateševo, auto-puta Bar 

Boljare ),neophodno po hitnom postupku donijeti predloženi Zakona kao preduslov za 

sporovođeje neophodnih mjera u smislu zaključivanja Okvirnog sporazuma, kao i Ugovora o 

projektovanju i Ugovora o finansiranju. 



Nakon uvodnih napomena predstavnice predlagača predsjednik Odbora prof.dr Miodrag 

Vuković, istakao je da Predlog zakona prati Izjava o usklađenosti Predloga propisa Crne Gore sa 

pravnom tekovinom Evropske unije, kao i Tabela usklađenosti. 

Nakon obrazloženja Predloga zakona od strane predstavnice predlagača, polazeći od svoje 

nadležnosti Odbor je predložio Skupštini da Predlog zakona zakona o potvrđivanju izmjena i 

dopuna Sporazuma između Vlade Crne Gore i Vlade Narodne Republike Kine o unapređenju 

saradnje u izgradnji infrastrukture, usvoji u predloženom tekstu, a za izvjestioca određen je 

poslanik Mićo Orlandić. 

 

Nakon što je iscrpljen Dnevni red, sjednica je završena u 14 sati. 

 

 

SEKRETAR ODBORA                                                                                               PREDSJEDNIK ODBORA 

Vesna Radulović s.r.                                                                                       prof.dr Miodrag Vuković s.r. 

 


